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[Spam/Phishing?]  Afwaarderen Rooijseweg

Onderwerp:

Beste heer , 

Zoals net telefonisch besproken deel ik u mede dat wij op ons grondgebied de weg als 

Gebiedsontsluitingsweg (80 km/uur) willen handhaven. 

Het is bij ons bekend dat gemeente Meierijstad een nieuwe mobiliteitsvisie heeft opgesteld. 

Zij hebben ons gevraagd of we gezamenlijk al een plan kunnen maken voor een erftoegangsweg. Wij 

hebben toen aangegeven dat wij hieraan niet mee doen. Er moeten in de regio ook nog voldoende 

gebiedsontsluitingswegen zijn waar het verkeer met 80 km/uur kan doorrijden. Dit is ook van belang voor 

de hulpdiensten. 

Bovendien zal door het afwaarderen de doorstroming worden beperkt en de kans is aanwezig dat de 

snelheid van 60 veelvuldig zal worden overtreden. 

Uit snelheidscontroles blijkt dat er nu vaak als meer dan 100 km/uur wordt gereden. Beter is het om de 

snelheid van 80 km/uur te handhaven. 

Ik vertrouw erop u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.  

Met vriendelijke groeten, 

Beleidsmedewerker verkeer 
Gemeente Laarbeek 

T  0492-469700 

I  www.laarbeek.nl 
F  facebook.com/GemeenteLaarbeek 
T  @laarbeeknieuws 

Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdag tot 12.00 uur 


